
PROTOKOŁ Nr XXXVIII/2013 

 z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 24 czerwca 2013r. 

 

  

 

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył trzydzieste ósme w bieżącej kadencji 

obrady sesji Rady Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 15 radnych. 

Powitał sołtysów  , oraz   wszystkich obecnych na obradach.  

Pkt 2. 

Pan Przewodniczący powiedział, że wszyscy radni otrzymali proponowany porządek 

obrad, dlatego spytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi bądź propozycje do 

otrzymanego porządku obrad. 

Radni uwag nie wnieśli i Pan Przewodniczący odczytał  proponowany porządek. 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XXXVII  Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej 

6. Zapytania i interpelacje radnych 

7.  Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2012r. 

a) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniach z 

wykonania budżetu za 2012r. wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu 

terytorialnego, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2012r. 

c) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Stąporkowa, 

d) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej dotyczącego udzielenia absolutorium za 2012r. 

e) dyskusja 



f) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Stąporków za 2012r. 

8.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2013 – 2018 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2013r. 

c)wyrażenia zgody na umorzenie należności Gminy Stąporków od Stowarzyszenia Monar w 

Warszawie, 

d) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

 9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 10. Sprawy różne. 

             11. Zamknięcie obrad sesji     

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad 

dzisiejszej sesji.   

Pkt 3. 

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie  protokołu z   XXXVII  sesji. 

Pkt 4. 

Pan Wiceprzewodniczący w imieniu Pana Przewodniczącego odczytał Informację o 

działaniach między sesjami. 

 Pkt 5. 

Pan Sekretarz w imieniu Pani Burmistrz odczytał informacji o działalności 

międzysesyjnej. 

Pkt 6. 

 W punkcie tym radni zgłaszali interpelacje i zapytania: 

Pan Krzysztof Chrzan – Wiceprzewodniczący RM –  

- w związku z podtopieniami poprosił Panią Burmistrz o udrożnienie rowów oraz 

wycięcie poboczy przy drogach gminnych w miejscowościach: Gustawów w stronę 

Lutej II oraz w Lutej II w stronę Kucębowa. Woda tam cały czas płynie drogą co 

powoduje jej uszkodzenia nawierzchni asfaltowej. 

Radny Dariusz Młodawski –  pytania do Pani Burmistrz: 

- jak wygląda kwestia wprowadzenia w naszej gminie „ustawy śmieciowej” od 1 lipca. 

Z tego co jest zorientowany miała być podpisana umowa z PGK Końskie, ale chyba 

nie doszło do jej podpisania. W przyszłym tygodniu mamy już lipiec i staniemy przed 



dylematem co robimy ze śmieciami, ponieważ firmy które do tej pory śmieci odbierały 

przestaną realizować to zadanie. 

- oficjalnie chciałby poprosić, aby w trybie pilnym pozbierać nagromadzony po 

ostatnich ulewach żwir i piach znajdujący się na drogach. 

Wracając do sytuacji z podtopieniami z radnym Mazurem był u Pana Tomasza Wojny 

na posesji i wygląda to katastroficznie. Podtopienie tej posesji nie jest po raz pierwszy, 

a pojawia się po każdej ulewie. Dlatego sprawę tą należy pilnie załatwić. 

Radny Edward Mazur  zadał pytania Pani Burmistrz: 

- kiedy zostanie ogłoszony przetarg na odwodnienie boisk w Niekłaniu Wielkim. Jak 

się dowiedział znów są boiska zalane mułem i błotem. Już od roku się upomina o 

zrealizowanie tego zadania i nic się nie dzieje w tym temacie. Boiska były robione z 

naszych podatków za ciężko wypracowane pieniądze i nie można tego lekceważyć. 

- odnośnie podtopienia posesji Pana Wojny – zadzwonił do Pana Guli po straż pożarną 

i on temat ruszył. Umówił się z Panem Wojną, że dziś na sesji odczyta to pismo. 

( pismo w załączeniu do protokołu) 

Radny Robert Dziubiński –  

- na ostatniej sesji prosił o skontrolowanie ulic i chodników na ul. 1 Maja, Moniuszki i 

Krasińskiego  w Stąporkowie. Nie otrzymał żadnej odpowiedzi i nie wie czy jeszcze 

trwa kontrola bo są one na gwarancji. Prosi o zwrócenie uwagi na kratki ściekowe, bo 

są one na jednej stronie a na drugiej stronie stoi woda. 

Pan Jacek Kołodziej – Przewodniczący RM -  

- zwrócił się z prośbą o zajęcie się ulicą Szkolną w Niekłaniu. Jest to droga 

powiatowa. 

Prowadzi do Szkoły i do Ośrodka Zdrowia. Doszły do niego informacje, że park w 

Niekłaniu został odsprzedany nowemu właścicielowi i nieruchomość ta zostanie 

ogrodzona. Wówczas staniemy przed poważnym dylematem, że dzieci nie będą miały 

którędy uczęszczać do szkoły. Droga jest wąska i bardzo zniszczona a jeżdżą nią w 

obydwie strony samochody. 

Dlatego myśli, że w przyszłym roku będzie to zadanie priorytetowe i prosi Panią 

Burmistrz aby poczyniła jakieś ustalenia ze Starostwem, bo zostaniemy ze szkołą w 

lesie do której nie będzie można dojść. 



 

Pkt 7 „a” 

Pan Przewodniczący powiedział, że  radni  otrzymali   na dwa tygodnie przed 

dzisiejszą sesją Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Stąporków za 

2012r. 

Sprawozdanie to było również zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

Dlatego też poprosił  Panią Skarbnik o odczytanie Uchwały Nr 38/I/2013 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 8 maja 2013r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Stąporków za 

2012r. wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Pkt 7 „b” 

Pan Przewodniczący spytał, czy ktoś z radnych ma jakieś pytania bądź uwagi do 

sprawozdań. 

Radni żadnych pytań i uwag nie wnieśli. 

Dlatego też odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012r. 

 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi się” radni 

podjęli Uchwałę Nr XXXVIII/321/2013  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2012r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 7 „c” 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  o 

odczytanie wniosku Komisji w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Stąporkowa. 

Pkt 7 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr 67/I/2013 VIII Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 12 czerwca 2013r. dotyczącą opinii o 

wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

 

 



Pkt 7 „e” 

Następnie spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w dyskusji nad materiałami. Żaden  

z radnych nie brał udziału w dyskusji. 

Pkt 7 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Burmistrza 

Gminy Stąporków z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2012r. 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” 2 głosami „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi 

się” podjęta została Uchwała Nr XXXVIII/322/2013  w sprawie  absolutorium dla 

Burmistrza Gminy Stąporków z tytułu wykonania budżetu Gminy Stąporków za 

2012r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

W imieniu radnych Pan Przewodniczący złożył  gratulację  Pani Burmistrz. 

Pkt 8.  

 Pan Przewodniczący poinformował, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 19 

czerwca zostały omówione  wszystkie projekty uchwał. 

Pkt 8 „a”  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2013-2018 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” 2 głosami „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi 

się” podjęta została Uchwała Nr XXXVIII/323/2013 w sprawie  zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2013-2018. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 8 „b”  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie      zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2013r. 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” 2 głosami „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi 

się” podjęta została Uchwała Nr XXXVIII/324/2013 sprawie      zmian w budżecie 

Gminy Stąporków na 2013r. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

 

 



Pkt 8 „c” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie    wyrażenia zgody na 

umorzenie należności Gminy Stąporków od Stowarzyszenia Monar w Warszawie. 

Na wspólnym posiedzeniu Komisji radni wraz z Panem Piotrem Radziwonem 

wypracowali wniosek, aby za mieszkańców MONAR kierowanych do Domu dla 

Bezdomnych i Najuboższych z terenu naszej gminy przez wypracowany wspólnie z 

Dyrektorem M-G OPS okres nie pobierali opłaty. 

( W załączeniu do protokołu kserokopia Aneksu do porozumienia o współpracy). 

W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” 2 głosami „przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi 

się” podjęta została Uchwała Nr XXXVIII/325/2013 w sprawie  wyrażenia zgody na 

umorzenie należności Gminy Stąporków od Stowarzyszenia Monar w Warszawie. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 8 „d”  

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Stąporków  

W głosowaniu jawnym 2 głosami „za” 11 głosami „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi 

się”  radni  uchwały  w sprawie     sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stąporków nie podjęli. 

Ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych,   obecnych na sesji jest 15 radnych. 

Pkt 9. 

W odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych głos zabierali: 

Pani Elżbieta Nowak – pracownik  Urzędu – udzieliła odpowiedzi radnemu 

Dziubińskiemu -  22 maja zrobiony został przegląd dróg które były wykonywane w 

mieście i protokoły są w Wydziale. Można się z nimi zapoznać i wnieść jeszcze jakieś 

uwagi jeśli takowe są. Do 15 lipca mają być wszystkie niedoróbki czy jakieś braki 

usunięte. 

Pani Burmistrz  udzieliła odpowiedzi na  zapytania i interpelacje radnych: 

- do wypowiedzi Pani Nowak Pani Burmistrz dodała, że od niej usłyszała, że radny 

Dziubiński został poinformowany, że 22 maja odbędzie się przegląd.  

- interwencje odnośnie podtopień  które zgłosili radni i sołtysi – na bieżąco usuwamy 

te nieprawidłowości. 



- w dniu dzisiejszym będzie podpisana umowa z Końskimi na odbiór śmieci. 

- od godziny siódmej ZGKiM  zgarnywał piach z naszych dróg. 

- odwodnienie boisk w Niekłaniu  – dzisiaj ma tam podjechać jedna z firm, która 

wyceni koszt odwodnienia. Z kosztorysu wynika 500 tys. zł. ale może będzie 

możliwość wykonania tego tańszym sposobem. 

Radny Dariusz Młodawski – poprosił o doprecyzowanie czy dobrze zrozumiał, że 

umowa będzie podpisana z Końskimi a nie z ALMAX-em. 

Pan Sekretarz – odpowiedział, że tak to będą Końskie. 

Pan Przewodniczący – spytał, czy my będziemy mogli w jakiś sposób naciskać 

Starostwo odnośnie ul. Szkolnej w Niekłaniu. 

Pan Burmistrz odpowiedziała, że jeśli chodzi o naciski Starostwa marnie nam to 

wychodzi. Nawet jeśli mamy zabezpieczone 700 tys. w budżecie na drogi powiatowe 

Pan Starosta nie chce tych pieniędzy i mówi, żebyśmy sobie sami drogi powiatowe 

robili. Zabezpieczyliśmy na dwie drogi, starostwo robi trzecią o której nigdy nie 

rozmawialiśmy. Będzie robiona droga w kierunku Starej Góry i Furmanowa. O tej 

drodze nie rozmawialiśmy. Zabezpieczyliśmy środki na drogę przebiegającą przez 

miejscowość Krasna, a także przez Draczów – Błotnica. Nie znalazło to aprobaty. 

Starosta nam odpisał – każdy może zapoznać się z pismami. Było też spotkanie na 

którym był radny Naorecki, sołtys z Odrowąża, Starosta wyraźnie powiedział, że Stara 

Góra – Furmanów jest najgorszą drogą powiatową. Kolejną drogę powiatową, którą 

Starostwo będzie chciało robić będzie droga w Niekłaniu. Jutro jest spotkanie na 

Krasnej z radnymi powiatowymi, wszystkich zainteresowanych zapraszam na godz. 

17-tą w remizie OSP. 

Pani Burmistrz dodała, że jest w posiadaniu projektu uchwały Rady Powiatu i jest w 

nim, że Pan Starosta zabezpieczył środki na drogi: przebudowa drogi gmina Fałków, 

przebudowa drogi gmina Ruda Maleniecka, przebudowa chodnika gmina Ruda 

Maleniecka, przebudowa drogi powiatowej gmina Słupia. Na te drogi Pan Starosta 

znalazł środki finansowe na współfinansowanie z gminami, nasze drogi, te o które 

prosiliśmy z radnymi nie znalazły się w projekcie uchwały Pana Starosty. Ja jutro 

wybieram się z mieszkańcami Krasnej na sesję Rady Powiatu. Zobaczymy jak będą 

głosowali nasi radni  – 5 radnych z gminy Stąporków. 



 

Pkt 10. 

W sprawach różnych glos zabierali: 

Pan Czesław Kurcbart – radny Rady Powiatu i jednocześnie członek Zarządu Rady 

Powiatu – Rada Powiatu w dniu 15 maja podjęła uchwałę odnośnie remontu drogi 

Stąporków – Stara Góra tj. ul. Górniczej. Pani Burmistrz deklarowała 700 tys. które do 

tej pory nie zostało przekazane dla Powiatu. Dlatego zostałem upoważniony przez 

Pana Starostę do poinformowania Państwa, że w chwili przekazania pieniędzy przez 

gminę Stąporków do Starostwa Pani Burmistrz wskaże drogę, którą Starostwo ma 

zrobić. Być może będą dwie drogi zrobione, ale prosi o przekazanie tej kwoty, którą 

Pani Burmistrz deklarowała. 

Radny Alfred Naorecki – w dniu wczorajszym i wcześniej w miejscowości Draczów 

były podtopienia. Tak się złożyło, że nie było go w domu bo miał sprawy rodzinne. W 

dniu wczorajszym pojawia się Pan Gręda radny powiatowy  na Draczowie i Pan 

Mościński i pytają gdzie jest radny z gminy. Dlatego pyta się gdzie był radny Gręda 

gdy z Burmistrzem Wojną chcieli zrobić tą drogę, a on był przeciwny. Był również 

przeciwny drodze w Krasnej. Teraz chodzi i robi kampanię wyborczą na jego osobie. 

Nie życzę sobie tego – powiedział. 

Nie można mówić, że nie chcemy dać pieniędzy. Chcemy dać pieniądze, ale od pół 

roku mówimy, że chcemy Krasną i Draczów, nagle w maju przyjeżdża do nas Pan 

Starosta z Panią Skarbnik i Panem Mościńskim i nam się mówi, że będzie inna droga 

bo nagle się z nieba wzięła. 

Teraz się mówi, że nie chciał drogi. Chcę drogę i na to są do dziś pieniądze, ale powiat 

też niech da pieniądze bo to ich droga i gminie nie można robić pewnych działań. 

Dlatego prosi sołtysa z Duraczowa o ustalenie spotkania z mieszkańcami. 

Pan Krzysztof Chrzan – Wiceprzewodniczący RM – zwrócił się z zapytaniem do Pana 

Kurcbarta, czy droga w Krasnej będzie robiona, czy nie będzie. Na dzień dzisiejszy są 

tam podtopienia, ludzie mają na posesjach i w mieszkaniach  wodę. Dlatego jego 

prośba polega na tym, żeby mu odpowiedzieć czy droga będzie robiona. Jeśli będzie 

robiona, to będą również robione odwodnienia . Jeśli nie będzie robiona, to czy będą 



robione jakieś odwodnienia, żeby woda przepływająca przez drogę nie zalewała 

mieszkań. 

Pan Czesław Kurcbart – członek Zarządu Powiatu – tak jak wcześniej powiedziałem w 

chwili przekazania pieniążków, Pani Burmistrz wskaże które drogi mają być zrobione 

– jedna, a może się okaże, że nawet dwie ( pół godziny  przed sesją miał telefon, że 

być może dwie). W związku z tym, że Pani Burmistrz nie może sama robić drogi 

powiatowej, Starostwo dofinansuje w kwocie tysiąca, czy dwóch tysięcy zł. Ponieważ 

jest koniec czerwca i czas ucieka, jeżeli chcemy w tym roku zrobić drogi, to trzeba 

przekazać 700 tys. i zabierzemy się do roboty. 

Radny Sławomir Dąbrowski – popiera wypowiedź radnego Krzysztofa Chrzana. 

Pan Sekretarz – odniósł się do wypowiedzi Pana radnego Kurcbarta – to nie jest tak, że 

Pan Starosta powiedział, że przekażcie nam pieniądze to będziemy Wam robić. Żeby 

przekazać te pieniądze, to w budżecie Starostwa musi być zapis, że te nawet tysiąc 

złotych jest.  

Pani Dorota Łukomska – Burmistrz Stąporkowa – odniosła się do wypowiedzi 

radnego RP Pana Czesława Kurcbarta – w budżecie gminy mamy zabezpieczone 700 

tys.zł. na drogę w Krasnej i w Duraczowie. To Pan Starosta z radnymi Rady Powiatu 

nie wywiązał się żeby przyjąć od nas te pieniądze. Nie można przelać z konta gminy 

na konto powiatu, bo najpierw musi być uchwała powiatu. Powiat tego nie zrobił, a 

nasza Rada uchwałę podjęła w styczniu tego roku. Gmina Stąporków nie jest gminą 

„frajer”. Jeżeli Starostwo do 4 dróg powiatowych i do chodnika dokłada się po 50%, to 

ja też żądam dołożenia 50% do naszych dróg, bo to jest zadanie Starostwa – 

powiedziała. Ja mam robić drogi gminne, remontować szkoły, przychodnie bo takie są 

potrzeby. Dajemy 700 tys. i oczekujemy 50% dofinansowania od Starostwa. Takie są 

ustalenia z Radą. Mamy 5 radnych powiatowych, Pan Kurcbart jest członkiem 

Zarządu Powiatu – ja nie jestem Burmistrzem „frajerem”, ani gmina nie jest 

„frajerem”, gdzie będę wykonywała zadania za Starostę – dodała. Jeżeli stać Was na 

imprezy stać Was na 36 tys. za godzinę inscenizacji to stać Was też na rowy i 

wykonywanie swoich zadań.  Ustawa jest tak stworzona, że każdy ma swoje zadania i 

żądam równego traktowania gminy Stąporków i takiego samego dofinansowywania 

jak w innych gminach. 



Radny Naorecki – Pan Starosta powiedział przed pół godziny, że ma pieniądze, ale my 

czekamy pół roku i też mamy swoje plany jako gmina. Pan Starosta na spotkaniu 

powiedział, że nie da i na to mamy świadków. 

Pani Burmistrz – na zakończenie tematu zgłosiła wniosek do radnego RP Członka 

Zarządu aby tak podziałał, by Starosta też dołożył 50% i przyjął nasze pieniądze bo po 

to Pana wybraliśmy - dodała. Droga w Krasnej na podstawie kosztorysu który ma z 

powiatu z zeszłego roku, to 900 tys.zł. 

Pani Urszula Zych - sołtys z Wólki Zychowej – od wielu lat wnioskuje o 

wprowadzenie do budżetu ul. Spokojnej w Wólce Zychowej i nigdy nie otrzymuje 

odpowiedzi i droga nadal jest nie wykonana. Walczy się o drogi powiatowe a gminne 

są pomijane. 

Radny Edward Mazur – w imieniu organizatorów zaprosił wszystkich na III piknik, 

który odbędzie się 14 lipca na placu kościelnym w Stąporkowie. Dochód 

przeznaczony będzie na wakacje dla dzieci z biednych rodzin. 

Pani Joanna Wojna – sołtys z Huciska – zaprosiła wszystkich na festyn który odbędzie 

się 6 lipca o godz. 16-tej na placu przy budynku byłej szkoły. 

Pani Dyrektor M-G OK. – zaprosiła wszystkich na uroczystości organizowane przez 

Dom Kultury pn. „Lato z Domem Kultury”. Terminarz imprez będzie wywieszony na 

tablicach ogłoszeń. 

Sołtys z Lelitkowa – poprosił aby zainterweniować do powiatu o udrożnienie rowów 

przy drogach powiatowych i wykonanie mostu, bo to ciągnie się już 4 lata. 

Sołtys z Duraczowa – zgłosił problem wykopania i oczyszczenia rowów za 

budynkami, ponieważ wszystka woda z Mokrej z góry leci na posesje w Draczowie. 

Pan Dyrektor Mościński był i powiedział, że on przy drodze rów udrożni, ale nie wie 

kto udrożni tamte, bo to nie są w jego gestii. 

Pani Burmistrz – odpowiedziała, że jeżeli Pan Mościński zrobi to co do niego należy, 

to będzie dobrze. Gdyby Pan Dyrektor nie rozkazywał gminie i nie kazał płacić naszej 

gminie za zadania powiatowe, bo i tak za nich wiele robimy jeśli jest taka potrzeba 

kopiemy rowy, zbieramy śmieci. W gminie Fałków i gminie Ruda Maleniecka drogi 

powiatowe wyśmienite ciągną się kilometrami przez las. 



Jeżeli chodzi o kopanie rowów na prywatnej nieruchomości to gmina nie ma takiej 

możliwości, na naszych działkach tam gdzie jest potrzeba kopiemy. 

Ponadto Pani Burmistrz poinformowała, że w tym roku jedzie grupa 20 dzieci na 

wakacje nad morze. W ubiegłym pojechało 40 dzieci, ale jest problem w 

zorganizowaniu tej grupy, bo rodzice nie chcą się godzić na wyjazdy dzieciaków.  

Pan Krzysztof Sroka – sołtys z Niekłania Wielkiego – zgłosił problem zapadania się 

drogi powiatowej na ul. Hubala gdzie się zapada i chodnik zsuwa się do zbiornika. 

Ponadto nie wykonane są trzy przepusty w stronę „Piekła”na ul. Partyzantów, a minął 

już rok od remontu tej drogi. Mimo interwencji nic się w tym temacie nie robi. 

Dlatego prosi Panią Burmistrz o interwencję. 

Pan Przewodniczący RM poprosił Pana Wiesława Skowrona radnego RP o to aby 

powiedział na ile jest to realne co powiedział Pan Czesław Kurcbart członek Zarządu 

odnośnie tego, że jeszcze mamy możliwość zrobienia oprócz ul. Górniczej dwóch dróg 

w naszej gminie i czy powiat do naszych 700 tys. dołoży 50% czyli również 700 tys. 

Pan Wiesław Skowron – radny Rady Powiatu – powiedział, że jest trochę zaskoczony 

tą informacją ponieważ w tym tygodniu były Komisje Rady Powiatu i tam otrzymali 

nowe zadania inwestycji drogowych dróg powiatowych i jest tam budowa drogi i 

chodnika w Rudzie Malenieckiej, budowa drogi w Słupi, budowa drogi w Fałkowie. 

Ponowił wniosek aby w miejsce drogi w Fałkowie i Słupi wprowadzić drogę w 

Krasnej. Otrzymał odpowiedź od Wicestarosty, że może być jeszcze jedna droga w 

gminie Stąporków w Krasnej jeśli Pani Burmistrz przekaże środki w wys. 350 tys. 

Cieszmy się, że jest taka propozycja i żeby to nam zrobili. Mamy teraz członka 

Zarządu, a Zarząd podejmuje decyzje więc będzie dbał o gminę. Co do propozycji 

drugiej drogi nie słyszał na Komisji więc nie może nic powiedzieć. 

Pan Jacek Kołodziej – Przewodniczący RM – poruszył sprawę wywozu śmieci. Prosił 

o większą informację dla mieszkańców w związku z odbiorem śmieci. Jaki będzie 

harmonogram odbioru, kiedy mieszkańcy otrzymają worki i kontenery, jak należy 

segregować śmieci itd. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że wszystko będzie wiadomo po podpisaniu umowy. 

Sołtysi będą informowani na bieżąco, opracowany zostanie harmonogram. Sołtysi 

otrzymali ulotki jak segregować. 



Pani Sołtys z Bienia – ponieważ sołtysi chcą planować wydatki na przyszły rok z 

funduszu sołeckiego spytała, do kogo mają się zgłaszać z wnioskami i ustaleniami 

wydatków z funduszu sołeckiego. 

Pani Burmistrz – odpowiedziała, że będzie spotkanie z sołtysami po zakończeniu 

kontroli RIO. Kontrola zakwestionowała i część rzeczy nie będzie robiona, nie będą 

robione żadne imprezy na koszt gminy, z funduszu sołeckiego jedzenie, wycieczki – 

RIO nie pozwala na coś takiego. Ale po przeczytaniu protokołu pokontrolnego 

zrobimy spotkanie ze wszystkimi sołtysami. 

Odpowiadając Pani sołtys z Wólki Zychowej, Pani Burmistrz powiedziała, że ma 

rację, to jest droga gminna i mieszkańcy mogą mieć żal do Burmistrza Stąporkowa bo 

w pierwszej kolejności winna wykonywać zadania należące do zadań gminy, 

natomiast ustaliliśmy z większością radnych, że akurat ta droga w Krasnej jest drogą 

priorytetową i chcieliśmy przeznaczyć na nią 450 tys.zł. 

Pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący  zamknął obrady sesji, dziękując 

wszystkim za udział. 
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